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About issue 

Special edition with the materials of the conference project Moscluster - Russian 
analytical School "Analytics as a strategic factor of development of Russia," December 
21, 2016 in the building, which houses the ANO "Agency of strategic projects for the 
promotion of new initiatives" (ASI) on the territory of Ledokol, Moscow 
December 15, 2016 marks the one year project Moscluster "Russian analytical school" 
(RUSH). In connection with this carried out an open conference "Analytics as a 
strategic factor in the development of Russia" in the building, which houses the ANO 
"Agency for Strategic Initiatives to promote new projects" (ASI) on the territory of 
Ledokol (2nd floor). 
At the conference were Head of Russian analytical school (RUSH) reports on its 
activities and plans for 2017, Moscluster representatives, as well as prominent invitees. 
The "Russian analytical school" aimed at radical improvement of analytical work in 
state and municipal government agencies, as well as in the field of national security. In 
the era of the meanings of the war, "color" revolutions, behavioral and cognitive 
warfare is important to have reliable analytical tools form their own meanings, the 
image of victory, controlling the movement of information, aimed at the transformation 
of the national identity. 
In the said 120 people attended the event. 
Link to the event on the Internet: 
https://moscluster.timepad.ru/event/398916/ 
https://www.facebook.com/events/1363689850331549/ 
https://www.moscluster.com/?p=759 
https://www.moscluster.com/?p=734 
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О выпуске 

Специальный выпуск с материалами конференции проекта Москластера - Русская 

аналитическая школа «Аналитика как стратегический фактор развития России» 21 декабря 2016 

г. в здании, в котором располагается АНО "Агентство стратегических инициатив по 

продвижению новых проектов" (АСИ) на территории Ledokol, г. Москва 

15 декабря 2016 года исполняется 1 год проекту Москластера "Русская аналитическая школа" 

(РАШ). В связи с этим проведена открытая конференция «Аналитика как стратегический 

фактор развития России» в здании, в котором располагается АНО "Агентство стратегических 

инициатив по продвижению новых проектов" (АСИ) на территории Ledokol (2 этаж). 

На конференции выступили руководители направлений Русской аналитической школы (РАШ) с 

отчетами о своей деятельности и планом на 2017 год, представители Москластера, а также 

известные приглашенные лица. 

Проект «Русская аналитическая школа» нацелен на коренное улучшение аналитической работы 

в органах государственного и муниципального управления, а также в сфере обеспечения 

национальной безопасности. В эпоху войны смыслов, «цветных» революций, поведенческих и 

когнитивных войн важно иметь надежный аналитический инструментарий формирования 

собственных смыслов, образа победы, контроля над движением информации, направленной на 

трансформацию национальной идентичности. 

На указанном мероприятии присутствовало 120 человек. 

Ссылка на события в сети интернет: 

https://moscluster.timepad.ru/event/398916/ 

https://www.facebook.com/events/1363689850331549/ 

https://www.moscluster.com/?p=759 

https://www.moscluster.com/?p=734 
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